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رقابت  شماره یک ها برای رسیدن به تیم ملی  
فوتبال ایــران دارای چند 
البته  و  گران قیمت  دروازه بان 
جنجالی اســت که تلاش می 
کنند با درخشش در مسابقات 
فصــل جدیــد، پیراهن تیم 
ملی را برای حضــور در جام 
ملت های آسیا به دست آورند.

به گزارش ایرنا، درحالیکه 
بیست و سومین دوره رقابت های لیگ برتر از روز ۱۲ مردادماه آغاز می شود، ۱۶ 
تیم حاضر در این مســابقات تغییر و تحولات زیادی را در خود داشته اند. یکی از 
پست های که در فصل نقل و انتقالات مورد توجه بسیاری از تیم های لیگ برتری 
قرار داشــت و شاهد نقل و انتقالات بزرگی در آن بودیم، پست دروازه بانی است. 
ســنگربانانی که این فصل برای آنها اهمیت بالایی دارد و می خواهند خود را به 

پیراهن تیم ملی رسانده تا در جام ملت ها حضور یابند.
۱۰ - ایمان صادقی

سنگربان ۳۱ ساله و سابق پرسپولیس، فصل گذشته یکی از ارکان موثر ملوان 
بندرانزلی بود که با عملکرد خود باعث شد تا این تیم در لیگ برتر باقی بماند. با 
تغییر و تحولات زیاد در ترکیب قوهای سپید انزلی، سنگربان تصمیم گرفت راهی 

پیکان شود. صادقی با ۲۵۰ هزار یورو، دهمین سنگربان ارزشمند ایرانی است.
۹ - محمدرضا خالدآبادی

دروازه بان ۲۲ ســال تیم ملی امید در فصل گذشته عملکرد قابل توجهی در 
هوادار داشــت و همین امر موجب شد تا تیم های زیادی از جمله پرسپولیس و 
استقلال در پی جذب این سنگربان باشند. خالدآبادی در نهایت تصمیم گرفت تا 
شاگرد جواد نکونام شود و پیراهن آبی پوشان پایتخت را برتن کند. خالدآبادی با 

۲۷۵ هزار یورو نهمین سنگربان ارزشمند ایرانی در ترانسفرمارکت است.
۸ - احمد گوهری

گوهری بعد از دو فصل حضور در پرســپولیس در لیگ بیست و سوم ترجیح 
داد در تیمی حضور باشد که بتواند بیشتر بازی کند از همین رو با قرارداد قرضی 
راهی آلومینیوم اراک شد تا شاگرد مجتبی حسینی شود. وی در سایت ترانسفر 

مارکت، ۳۰۰ هزار یورو ارزش گذاری شده است.
۷ - حبیب فرعباسی

حبیب فرعباسی دروازه بان ۲۵ ساله ای ذوبی ها درحالی سومین فصل حضور 
خــود در این تیم را تجربه خواهد کرد که برخلاف دو فصل گذشــته این بار زیر 
نظر محمد ربیعی باید به کار خود در ذوب آهن ادامه دهد. فرعباســی در سایت 

ترانسفرمارکت ۳۲۵ هزار یورو ارزش گذاری شده است.
۶ - سیدحسین حسینی

حسینی که با بسته نگه داشتن دروازه خود در بازی با ولز تبدیل به سومین 
دروازه بان تاریخ ایران شد که در جام جهانی کلین شیت می کند در فصل جاری 
روزهای پر افت و خیزی را دنبال کرد. وضعیت حسینی به قدری بد پیش رفت 
که این بازیکنان در انتهای فصل بعد از ۱۲ ســال در آستانه جدایی از استقلال 
داشــت اما در نهایت بعد از کش و قوس های فراوان قــرارداد خود را با این تیم 
تمدید کرد تا در لیگ بیســت و سوم نیز کاپیتان استقلالی ها باشد. حسینی با 

۵۰۰ هزار یورو، ششمین دروازه بان حال حاضر ایران تلقی می شود.
۵ - محمدرضا اخباری

کاپیتان محبوب پرشورها بعد از بازگشت حسین پورحمیدی سرانجام بعد از 
۸ ســال حضور در تراکتور، از جمع تبریزی ها جدا شد تا در لیگ بیست و سوم 
لباس تیمی جز تراکتور را بر تن کند. گلر ۳۰ ســاله در فصل جاری شــاگردان 
مارینوس اوزوندیدیس در گل گهر سیرجان خواهد بود. قیمت اخباری در سایت 

ترانسفرمارکت ۶۵۰ هزار یورو ارزش گذاری شد.
۴ - پیام نیازمند

ســنگربان ۲۸ ساله تیم ملی فوتبال ایران بعد از یک فصل حضور در فوتبال 
پرتغال و تیم پورتیموننره در نیم فصل دوم گذشــته به لیگ برتر بازگشت. بعد 
از درخشش پیام نیازمند در بازگشت به سپاهان این تیم متمول با نظر سرمربی 
پرتغالی خود تصمیم گرفت تا قرارداد سنگربان خود را دائمی کند. ارزش وی در 

ترانسفرمارکت ۷۵۰ هزار یورو اعلام گردید.
۳ - حسین پورحمیدی

حســین پورحمیدی بعد از دو فصل درخشــش در آلومینیوم اراک با اتمام 
قرارداد قرضی خود به تراکتور بازگشت تا سنگربان شماره یک این تیم در لیگ 
بیســت و سوم باشد. پورحمیدی به قدری خوب کار کرد تا مدیران تبریزی ها را 
متقاعد کند به ۸ ســال حضور اخباری در این تیم پایان دهند و ســنگربان ۲۵ 
ساله خود را جاشنین کاپیتان تراکتوری ها کنند. پورحمیدی هم اکنون در سایت 

ترانسفرمارکت ۸۰۰ هزار یورو ارزش گذاری شده است.
۲ - علیرضا بیرانوند

ســنگربان شماره یک تیم ملی ایران و باشگاه پرسپولیس در نقل و انتقالات 
تابســتانی امسال پر ســروصداترین چهره بود. وی بعد از اینکه با تیم ملی ایران 
موفق شد عنوان قهرمانی مسابقات کافا را کسب کند در آستانه انتقال به استقلال 
تهران قرار داشت، خبری که اگر محقق می شد می توانست جنجالی ترین انتقال 
تاریخ فوتبال ایران باشــد. هرچند این خبر بیشــتر یک نمایش بود تا بیرانوند 
مطالبات خود را از مدیران پرســپولیس بگیرد. در نهایت این سنگربان ۳۰ ساله 
بعد از توافق با سرخ پوشــان ۲ ســال دیگر در جمع پرسپولیسی ها ماندنی شد. 
بیرانوند با یک میلیون دویست هزار یورو دومین دروازه بان ارزشمند ایرانی است.

۱ - امیر عابدزاده
پسر احمدرضا عابدزاده سنگربان افسانه ای فوتبال ایران بعد از دو فصل حضور 
در پونفرادینا اسپانیا از این تیم جدا شد و این سنگربان ۳۰ ساله هنوز تیم فصل 
آتی خود را مشخص نکرده است. هرچند در دو مقطع خبرهای مبنی بر بازگشت 
وی به ایران شــنیده می شد. ابتدا وقتی خبر جدایی بیرانوند از پرسپولیس اعلام 
شد گفته می شد او جاشنین بیرانوند در سرخ پوشان خواهد شد و بعد از آن نیز 
اعلام شد باشگاه استقلال با عابدزاده مذاکراتی داشته است که با تمدید قرارداد 
حسین حسینی با این تیم حضور وی در جمع آبی پوشان نیز کنسل شد. عابدزاده 
با یک میلیون و ۵۰۰ هزار یورو ارزشمندترین دروازهبان حال حاضر ایران است.

بدهی مالیاتی برانکو پرداخت شد
سرمربی  سابق پرسپولیس 
تاییــد کرد که این باشــگاه 
مالیات قرارداد او را پرداخت 

کرده است.
به گــزارش ایســنا، رضا 
باشــگاه  مدیرعامل  درویش 
پرسپولیس اعلام کرد که این 
برانکو  مالیاتی  بدهی  باشگاه 
ایوانکوویچ را پرداخت کرده و این مربی کروات دیگر مشکلی از این بابت ندارد.
برانکو ایوانکوویچ ، با تایید این خبر اظهار کرد: آقای درویش مالیات قرارداد 
مــن را پرداخت کردند. حالا می توانم با خیال راحت به ایران ســفر کنم و از 

سفرم لذت ببرم.
در دوره مدیریــت حمیدرضا گرشاســبی و بعد از تمدید قــرارداد برانکو 
ایوانکوویچ، در قرارداد این مربی کروات ذکر شــده بود باشــگاه پرســپولیس 
پرداخت مالیات قرارداد را بر عهده می گیرد اما با وجود گذشــت چند سال از 
جدایی برانکو، مالیات قرارداد این مربی پرداخت نشــده بود و او پیش از این 

اگر به ایران سفر می کرد، ممنوع الخروج می شد.

رکوردشکنی دختر وزنه بردار ایرانی 
ایرانی در  دختر وزنه بردار 
قاره کهن رکوردشکنی کرد.

به گزارش برنا، پیکارهای 
قهرمانــی  وزنه بــرداری 
نوجوانــان و جوانــان قــاره 
برای  کهن به صورت رسمی 

نمایندگان ایران آغاز شد.
آنیتا فیضی در مســابقات 
دســته ۴۹ کیلوگرم عملکرد چشمگیری داشت و ضمن ارتقا رکورد ملی این 
دســته موفق شد در جایگاه دوم گروه B قرار گیرد. نوجوان وزنه برداری ایران 
در دومین حرکت یک ضرب پشت وزنه ۶۳ کیلوگرمی قرار گرفت تا با مهار این 
وزنه، سه کیلوگرم رکورد ملی این دسته در رده سنی نوجوانان و یک کیلوگرم 

رکورد ملی جوانان را ارتقا دهد.

گزارش

اخبارکوتاه

تیم ملی تا ورود به مسابقات جام ملت های 
آسیای ۲۰۲۳ قطر ۷ بازی برگزار خواهد کرد.

به گزارش »ورزش ســه«، پــس از دو بازی 
تدارکاتی برابر روســیه و کنیا که در روزهای 
ابتدایی فروردین ماه ۱۴۰۲ در ورزشگاه آزادی 
برگزار شد، امیر قلعه نویی سرمربی جدید تیم 
ملی در تورنمنت کافا فرصت بسیار خوبی پیدا 
کرد که در دو مســابقه تمرینی )افغانستان و 
قرقیزســتان( و البته یک مسابقه دشوار برابر 
ازبکســتان در خانه اش، بازیکنان مورد نظرش 
را محک بزند و شالوده تیمی که قرار است به 
جام ملت های آسیا ببرد را به دقت زیر ذره بین 

بگیرد.
 در انتظار فیفادی شهریورماه 

این البتــه پایان کار بــرای امیر قلعه نویی 
نخواهد بود و این مربی می تواند طبق مذاکراتی 
که فدراسیون انجام داده و به سرانجام رسیده، 
تیمش را در فیفادی شــهریورماه که ۵ هفته 
پس از آغاز مسابقات لیگ برتر در فصل بیست 
و سوم برگزار خواهد شد، به مصاف بلغارستان 

بفرستد.
دیدار بعدی تیم ملــی فوتبال ایران جهت 
آماده ســازی برای حضور قدرتمندانه در جام 
ملت های آســیا و شکستن طلســم چندین 
دهــه  ای مصاف با کیــپ ورد خواهد بود. البته 
این مســابقه تدارکاتی هنوز به صورت رسمی 
از ســوی فدراسیون تایید نشــده، اما یکی از 
دو بازی دوســتانه شاگردان امیر قلعه نویی در 

فیفادی شهریورماه را تشکیل خواهد داد.
 فیفادی مهرماه با تورنمنت داغ اردن 

پــس از پشــت ســر گذاشــتن فیفادی 
شــهریورماه، بار دیگر بازیکنــان تیم ملی به 
رقابت های باشگاهی بازخواهند گشت، اما این 
بازگشــت خیلی طول نخواهد بود و آنها چند 
هفته بعد بــرای حضور در بازی های ملی گرد 
هم می آیند و تیــم ملی ایران هم باید در این 
تاریــخ آماده حضــور در تورنمنت چهارجانبه 
اردن شــود که علاوه بر تیم میزبــان و ایران 
در آن قطــر و عراق هم به عنــوان دو رقیب 
سرسخت همیشگی برای فوتبال ایران حضور 
دارند. این تورنمنت بی شک با حضور کارلوس 
کــی روش روی نیمکت تیم ملی و یک مصاف 
کلاسیک دیگر برابر عراق، برای امیر قلعه نویی 

و ملی پوشان از اهمیت بالایی برخوردار خواهد 
بود.

 مقدماتی جام جهانی بازی تدارکاتی 
می شود 

پس از حضور در تورنمنت چهارجانبه اردن 
که می تواند به امیر قلعه نویی پس از دیدار برابر 
بلغارستان و کیپ ورد شناخت بسیار خوبی از 
شرایط تیم ملی بدهد، ملی پوشان در روزهای 
پایانــی آبان ماه دو مســابقه دیگر را در پیش 
دارند، که در چارچــوب مرحله مقدماتی جام 

جهانی ۲۰۲۶ خواهد بود. شاگردان قلعه نویی 
روز ۲۵ آبــان مــاه ۱۴۰۲ در تهران به مصاف 
برنده بوتان و هنگ کنگ خواهند رفت و سپس 
۵ روز بعــد کــه روز ۳۰ آبــان خواهد بود به 
تاشکند ســفر می کنند تا در یک دیدار دشوار 

مقابل تیم ملی ازبکستان بازی کنند.
 تیم ملی آماده جام جهانی می شود 

مسابقات جام ملت های آسیای ۲۰۲۳ قطر 
از تاریخ ۲۲ دی ماه آغاز می شــود و ۲۱ بهمن 
مــاه خاتمه پیدا خواهد کــرد. امیر قلعه نویی 

ســعی دارد تیمش را با بهترین شرایط به این 
مسابقات برای کسب قهرمانی وارد کند.

حالا می تــوان گفت که برنامه ســرمربی 
باتجربه تیم ملی مشخص شده و او در ماه های 
پیــش رو می تواند در ۵ دیــدار تدارکاتی و ۲ 
مســابقه مقدماتی جام جهانــی که به ترتیب 
مقابل بلغارستان، کیپ ورد، اردن، عراق، قطر، 
بوتــان یا هنگ کنــگ و درنهایت ازبکســتان 
خواهد بود، تیمش را برای جمع بندی نهایی 

تفکراتش به میدان بفرستد.

البتــه از تاریــخ ۳۰ آبــان ماه تا شــروع 
رقابت های جام ملت های آسیا فاصله ای  تقریبا 
۵۴  روزه خواهد بود، که به نظر می رســد در 
روزهــای منتهی به این رقابت ها تیم ملی دور 
هم جمع شــود و امیر قلعه نویــی با تمرینات 
فشــرده و برگزاری یکی دو مسابقه تدارکاتی 
تیمش را مهیای حضور در رقابت هایی کند که 
باید به ترتیب در مرحله گروهی با فلســطین 
)۲۴ دی(، هنگ کنــگ )۲۹ دی ( و امارات )۳ 

بهمن( بازی کند.

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در توضیح مشکلات پیش 
روی این باشــگاه برای کسب مجوز حرفه ای مدعی شد که 
برخی از داخل کشــور علیه پرســپولیس »اخبار کذب به 

AFC می فرستادند.«
بــه گزارش ایســنا، رضــا درویش، مدیرعامل باشــگاه 
پرسپولیس در حاشیه مراسم اخذ مجوز حرفه ای باشگاه های 
لیگ برتری اظهار کرد: این مجوز ماحصل زحمات یک گروه 
بود و همه اعضای باشگاه تلاش های شبانه روزی داشتند. از 
همکاری فدراسیون در این امر ممنون هستم که با ما همراه 
بودند. توانســتیم مشکلاتی را که در گذشته داشتیم حل و 
مجوز حرفه ای  را کسب کنیم تا در آسیا حضور مقتدرانه ای 

را داشته باشیم.
وی ادامه داد: متاســفانه بســیاری اخبار کذبی را برای 
AFC می فرســتادند. بعضی ها یادشــان می رود که ما هر 
مشکلی با هم داشته باشیم، ایرانی هستیم و نباید مشکلات 
شخصی را بزرگ و به اغیار منعکس کنیم. مسائل و مشکلات 
زیادی برای ما درســت کرده بودند و حتی بدهی ما به یک 
مربی خارجی که فوت کرده بود را بزرگ کردند. ما هم باید 
می گشــتیم تا وکیل او را پیدا کنیم تا بتوانیم آن را تسویه 
کنیم. خدا کمک کرد و به کمــک دعای هواداران و تلاش 

پرسنل توانستیم مجوز حرفه ای را بگیریم.

درویــش در خصوص رعایت ســقف بودجه و همچنین 
پرداخت ارقام زیرمیــزی بیان کرد: من فکر می کنم به جز 
دو باشگاه استقلال و پرسپولیس که سهامشان عرضه شده 
و مجبورنــد برای هر گونه تراکنش مالــی در کدال بورس 
بارگذاری شود و مثل آکواریوم، تمام فعالیت هایشان آشکار 
و عریان اســت، باشــگاه های دیگر به این شفافی نیستند. 
ما مجبوریــم حتی یک ریال هزینــه را منعکس کنیم. ما 
نه شــرکت زیرمجموعه و نه هولدینگــی داریم که بتوانیم 
قراردادهای هواداری با این شــرکت ها ببندیم و این کار را 
برای استقلال و پرسپولیس سخت می کند. من معتقدم اگر 
رعایت شــود، هیچ تیمی مثل پرسپولیس و استقلال از آن 
سود نبرد. تیم های دیگر با ۲۰ درصد افزون بر پیشنهادهای 
ما، خواهان به خدمت گرفتن بازیکنان هستند. تعادل قیمت 
اگر وجود داشته باشد، ما یقینا از این موضوع سود می بریم.

او در پاسخ به این سوال که یک اپراتور تلفن همراه که با 
پرسپولیس قرارداد داشته، خواهان بستن قرارداد با استقلال 
بــوده اما او مخالفت کرده اســت، توضیح داد: من اولین بار 
است که این را می شنوم و نمی توانم برای اپراتور خط مشی 
تعیین کنم. این صحبت ها بیشــتر در فضای مجازی است. 
اتفاقــا من از اپراتوری که ســال قبل با ما قرارداد بســت و 
قرارداد خوبی هم امضا شــد، پرسیدم و آن ها گفتند که ما 

اصلا چنین بودجه ای نداریم که بخواهیم با دو باشگاه قرارداد 
امضا کنیم و اسپانسر تیم دیگری شویم.

مدیرعامل پرسپولیس در خصوص وضعیت نقل و انتقالات 
تیمش هم گفت: وظیفه ذاتی ســرمربی و باشگاه است که 
تعامل خوبی باهم داشته باشند و گل محمدی همیشه تعامل 
خوبی با باشــگاه پرسپولیس داشته است. ایشان برای ادامه 
مسیر پیش من آمده بودند. ما فصلی را شروع می کنیم که 
بســیار سخت است و برای شروع این کار، باید پروژه ای را با 
پشتیبانی خوب شروع کنیم. تیم ما در دو جام قهرمان شده 
و آپشــن های قهرمانی را به دلیل مشکلات مالی نتوانستیم 
پرداخت کنیم. شاید باید دعا می کردیم که قهرمان نشویم تا 
از زیر این آپشن ها در برویم! البته باید راهی برای این داشته 
باشیم. درست است که بازیکنان مشکلات ما را درک کردند 
اما هر روز و از هر جا حســاب های ما را می بندند. طی ۱۰ 
- ۱۲ روز گذشــته مشکلات زیادی داشتیم و اداره دارایی و 
وزارت اقتصاد حساب ما را بستند و بعدا گفتند ۲۰۰ میلیارد 
برای ۲۰ سال پیش است و آن را هم باید ببندیم که دیشب 
جلسه خوبی با معاونت امور مالیاتی وزارت اقتصاد و دارایی 
داشتیم که خیلی با ما همکاری داشتند. این ها کار را سخت 

می کند و بحران های اقتصادی هم در جامعه وجود دارد.
او افزود: ما ظرف ۱۵ روز گذشته باید پول رادوشوویچ را 
می دادیم ولی این پول را نداشــتیم. دوستان لطف کردند و 
این پول را برای مدتی قرض گرفتیم. برای انتقال پول سختی 
زیادی کشیدیم و این مشکلاتی است که مجال فکر کردن 
به ما نمی دهند. بســیاری از باشگاه ها این مشکل را ندارند 
و دغدغه شان این اســت که پولی را که دارند چگونه خرج 
کنند. تیم ما طبق قانون جدید ســازمان لیگ، ۱۹ بازیکن 
دارد. کاش اگر قرار است قانونی اجرا شود، یک فرصت زمانی 
بدهند و مثلا بگویند این قانون از ۶ ماه آینده یا از نیم فصل 
اجرایی می شــوند تا مربی و باشــگاه بدانند برای فصل بعد 
تدبیرشان چه باشند. البته بندهای بسیار خوبی وجود دارد 
اما این که قوانین را فی البداهه اجرایی کنند، کار را سخت 
می کند. وی اضافه کرد: گل محمدی باید تدبیری بیاندیشد 
که اگر قرار اســت بازیکنی اضافه شــود، بازیکن دیگری از 
لیســت خارج شــود. او اکنون در حال تحلیل است که آیا 
یک بازیکن آن قدر بزرگ باشــد که بتواند به پرســپولیس 

کمک کند و آن کسی هم که باید از لیست خارج شود، باید 
برنامه ریزی کند که چه کسی باشد. گاهی اوقات پیام هایی 
برای مــن می آید که ۷ یا ۸ بازیکــن را معرفی می کنند و 
فکر می کنند قرار است به مهمانی برویم! اگر من قرار است 
یک بازیکن بیاورم، باید یــک بازیکن کم کنم مگر این که 
بازیکن آن قدر بزرگ باشد که در حد نام پرسپولیس باشد و 

بخواهیم آن را جذب کنیم که تاکنون آن را پیدا نکرده ایم.
درویش در خصوص بدهی های مالیاتی پرسپولیس بیان 
کرد: بدهی های ما از سال ۱۳۷۵ تا ۱۳۹۸ است و ۱۷ سال 
آن را تسویه کردیم و بیش از ۴ میلیارد تومان مالیات برانکو 
را چند وقت پیش پرداخت کردیم ولی جرایم آن مانده که 
نامه ای نوشــتیم آن را ببخشند. بازگشــت او به ایران دیگر 
مشــکلی ندارد. مدیرعامل پرسپولیس در ادامه گفت: وامی 
کــه گرفته ایم، به ازای پولی اســت کــه در AFC داریم. 
می خواهیم از آنجا آن را پرداخت کنیم. او درباره بدهی ۱۰۵ 
میلیاردی به یک بانک و معوقه شدن قسط های آن نیز بیان 
کرد: قسط معوقه ای وجود ندارد. ما پولی را از بانک گرفته ایم 
و مابه ازای آن پول را در آن جا ســپرده کردیم و سود آن را 
به عنوان قســط می دهیم. باشگاهی که به ما تحویل دادند، 
۶۵۰ میلیارد بدهی داشت و اعضای باشگاه فقط ۲۰ درصد 
پول خود را گرفته بودند. ما ۳۵۰ میلیارد سهام فروختیم و 
۶۵۰ میلیارد بدهی داشــتیم و پول بازیکنان را نداده بودند. 
تبلیغات آن فصل را فروختــه بودند و فقط ۲۰ درصد پول 
بازیکنــان و کادرفنی را پرداخت کرده بودند. من ۹۵ درصد 
قرارداد بازیکنان را دادم و امسال هم ۱۰۰ درصد قرارداد را 
دادم و فقط آپشن ها مانده است. در توازن اقتصادی جامعه 
در معادله ای که ۳۵۰ میلیارد به من داده اند و باشــگاه هم 
۶۵۰ میلیارد بدهی دارد و همچنین گفته اند ســعی کن به 
اعضای باشگاه هم بدهکار نباشی، چگونه امکان دارد که این 

کار را انجام دهم؟
درویش در ادامه در خصوص اهدای جام سوپرجام بیان 
کرد: به دلیل نزدیکی تاریخ شروع لیگ به عاشورا، قرار شد 

هفته سوم، جام اهدا شود.
وی در پاســخ به این ســوال که آیا پیش از اولین بازی، 
آپشــن قرارداد بازیکنان پرداخت می شود؟ گفت: در تلاش 

هستیم منابعی را مهیا کنیم تا این پول را پرداخت کنیم.

رفع آخرین ابهام قلعه نویی

برنامه تیم ملی تا جام ملت های آسیا کامل شد

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس عنوان کرد:

اخبار کذب به AFC دادند تا برای پرسپولیس مشکل درست کنند

مهدی تاج ضمن اشــاره بــه بدهی برخی 
باشگاه های لیگ برتری گفت: راغب هستیم 
استقلال هم مراحل خود را طی کرده و مجوز 

حرفه ای بگیرد.
به گــزارش  مهر، مهدی تاج در حاشــیه 
جلسه امروز با مدیران باشگاه های لیگ برتری 
و لیگ دســته اول درباره دریافت مجوز حرفه 
ای گفت: بعضی از باشــگاه ها بدهی های خود 
را دیــر دادند تا نتوانند مجوز حرفه ای بگیرند 
ولی مطمئنم ســال آینده باشــگاه های مهم 
کشــور حتما مجوز حرفه ای می گیرند. خودم 
با استقلال جلســه دارم. پریروز یک نشست 
داشتم و امروز هم ممکن است نشستی داشته 
باشم. اســتقلال یکی از باشگاه هایی است که 
خیلی راغبیــم مراحل را طــی کند و مجوز 

حرفه ای را بگیرد.
رئیس فدراســیون فوتبال ادامه داد: از ۱۶ 
باشگاه لیگ برتری ۱۰ باشگاه مجوز حرفه ای 

نگرفتند و ایــن برای ما خوب نیســت. باید 
حتما مجوز بگیرند و ایــن اتفاق می افتد. در 
فوتســال هم دریافت مجوز حرفه ای از سال 
آینده شروع می شود. فکر می کنم ما بیشترین 
باشــگاه را در آسیا داشته باشــیم تا بتوانیم 
مجــوز حرفه ای بدهیم. فوتبال ســاحلی هم 
همینطور اســت ولی امسال الزامی نبود. سال 

آینده الزامی است.
تــاج دربــاره صحبت های زارعــی رئیس 
کمیت: صــدور مجوز حرفــه ای درباره الزام 
حضور VAR تصریح کرد: این مسأله ای است 
که باید ۱۰۰ درصد در لیگ ما اجرایی شــود. 
یک ضرورت و قانون اســت. در قانون امسال 
الزامی نیست ولی ضرورتش صددرصد وجود 
 EBS دارد. شــرکتی که با آن ها کار می کرد
بود. اواخر کار نامه ای نوشــت که چون بیش 
از ۱۲ درصــد تجهیزات من آمریکایی اســت 
نمی توانم این را بدهم. به فیفا متوسل شدیم 

و خود من در حال مذاکره هستم. خوشبختانه 
فیفا دنبال این اســت که کل دستگاه ها را از 
EBS تحویــل بگیرد و یکجــا تحویل ایران 
بدهــد. این یک کار قانونی اســت و می توان 

انجام داد.
تــاج درباره محــل دریافــت بودجه برای 
تأمین تجهیزات سیستم داور ویدئویی افزود: 
از طریق ســجادی وزیر ورزش به معاون اول 
رئیس جمهور نامــه زدیم که EBS خواهان 
تحویلِ یکجای ۲ میلیــون و ۳۰۰ هزار دلار 
است تا دســتگاه هایی که برای ورزشگاه هایی 
کــه پیش بینی کردیــم را بدهــد. این پول 

ضروری است.
دو جلسه هم با مسئولان وزارت ورزش به 
ریاســت جمهوری رفتیم. به خاطر ضرورتش 
کلــی بحث کردیم که این پــول تحویل داده 
شود. تا الان تحویل نداده اند اما موضوع فیفا 
همچنان موجود است. یعنی به صورت جدی 

دنبال می کند. دبیر کل فدراســیون همراه با 
مدیر امور بین الملل و خزانه دار به ســوئیس 
رفتند. با مســئولین فیفا مذاکره داشتند. فیفا 

نامه بســیار خوبی داده است که این مشمول 
تحریم نیســت و باید این اتفاق برای کشــور 

بیفتد.

مهدی تاج:

 منتظر دولت برای VAR هستیم!

بانوی المپیکی قایقرانی ایران گفت: سطح آب دریاچه به 
حدی پایین آمده که از این سمت عرض دریاچه تا آن سمت 
عرض دریاچــه می توانیم قدم بزنیم و عمق آن از عمق یک 
استخر هم کمتر شده است. نازنین ملایی در گفت وگو با ایرنا، 
درباره کم شدن سطح آب دریاچه آزادی، اظهار داشت: قبلا 
اگر ســطح آب دریاچه پایین می آمد به اندازه الان نبود. در 
حال حاضر به حدی ســطح آب پایین آمده که از این سمت 
عرض دریاچه تا آن سمت عرض دریاچه می توانیم قدم بزنیم.
وی افزود: آب دریاچه مانند یک استخر کمتر از یک متر 
شــده و این خیلی بد است. وقتی سطح آب بالاتر باشد پارو 

زدن سخت تر و رکوردگیری سنگین تر می شود و باید فشار 
بیشتری به خود بیاوریم؛ اما زمانی که سطح آب پایین می آید 

راحت تر می توانیم پارو بزنیم و این اصلا خوب نیست.
بانوی المپیکی قایقرانی ایران عنوان کرد: آب در وســط 
دریاچــه آمده و جمع شــده و اکثر قایق هــا وقتی تمرین 
می کنند به هم نزدیک می شوند. در مسیر تمرین به هم موج 

می دهیم و اذیت می شویم. با چنین شرایطی ما مجبوریم از 
ساعت ۵:۳۰ صبح ســر تمرین باشیم و بدن ما در آن زمان 

خواب است و شرایط تمرین دشوار می شود.
وی خاطرنشــان کرد: الان تا وســط دریاچــه پیاده راه 
می رویم و و روی پای خود می ایســتیم. آب تا بالای ســینه 
اســت و خیلی راحت قــدم می زنیم. وقتی نزدیک اســکله 

می شویم به راحتی با دست، کف دریاچه را لمس می کنیم.
ملایی اضافه کرد: تمرینات ما در شرایط سختی است و به 
همین دلیل نوزدهم مرداد به روسیه می رویم. در عمق پایین، 
رکوردگیری ها درســت محاسبه نمی شود و سطح عمق آب 
کم است و قایق ها خیلی به هم نزدیک هستند و موج دیگر 
قایق ها برای ما مشکل درست می کند. وی یادآور شد: علیرضا 
ســهرابیان درباره این موضوع اعتراض کرد و مسئولان باید 
فکری به حال این موضوع کنند؛ اما الان مسئله اصلی ما آب 
دریاچه نیســت و پیست استاندارد است. باید چنین پیستی 

داشته باشیم تا بتوانیم رکوردهای خوبی بزنیم.

نازنین ملایی: 

دریاچه آزادی برای پیاده روی مناسب است نه قایقرانی


